
ZAPISNIK 1. SESTANKA DIJAŠKE SKUPNOSTI SPSŠB, ki je bil 19. 9. 2024 ob 7. 30 v učilnici PO1.  

Prisotni: predstavniki oddelčnih skupnosti, mentorici Vesna Planinc in Tamara Milinčič Medven, 

predstavništvo vodstva: ravnatelj dr. Nikolaj Lipič in podravnateljica Breda Tekavec 

Dnevni red: 

1.    Pozdrav in lista prisotnosti 

2.    Nagovor ravnatelja – predstavitev dokumentov: 

                           a.     Realizacija letnega delovnega načrta šole v šolskem letu 23-24, 

                           b.    Letni delovni načrt šole v šolskem letu 24-25, 

                           c.     Stroškovnik dijakov 

                           d.    Šolski koledar 2024 - 2025 

3.    Načrt dela Dijaške skupnosti v šolskem letu 2024-2025 

4.    Predlogi za predsednika dijaške skupnosti 

5.    Razno (maturantski ples, tutorstvo, …) 

6.    Predlogi in pobude dijakov 

  

Sklep: Dnevni red je bil soglasno potrjen. 

 

Ad 1: Pozdrav mentoric 

Ni bilo pripomb.  

 

Ad 2: Pozdrav vodstva, potrditev LDN za šolsko leto 2024/25 

Dr. Nikolaj Lipič je predstavil realizacijo letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/24 in LDN za 

šolsko leto 2024/25.  Dokumenti bodo dostopni na šolski spletni strani. 

Ravnatelj je dijake opozoril na sprotno učenje, ter pri tem poudaril, naj ne računajo na ponavljanje 

razredov. Tretjega popravnega roka ni. Izpostavil je tudi, da je bilo v preteklem šolskem letu izdanih 

skoraj enkrat več vzgojnih ukrepov kot leto prej, kar nakazuje, da šola bolj dosledno sledi šolskemu 

pravilniku. Vzgojni ukrepi veljajo 1 leto in se prenesejo v naslednje šolsko leto (če je ukrep izdan marca 

2025 velja do marca 2026). 

Ravnatelj je predstavil rezultate poklicne mature in zaključnih izpitov.  

Ravnatelj predstavi letni delovni načrt za šolsko leto 2024/25. Izpostavil je, da je v tekočem šolskem 

letu popolna zasedenost mest, v šolo na dan 15.9. 2024  vpisanih 1244 dijakov  (3 oddelki več kot v 

preteklem letu). Pouk traja do najdlje 14:30. Športna vzgoja se izvaja tudi v športni dvorani GIB. Izvaja 

se 14 programov (v program papriničar se nihče ni vpisal). Učiteljev je okoli 110 (123 zaposlenih skupaj 

z administracije). Praksa se izvaja dvoizmensko. Novost je preimenovanje prostorov. 



Šola si prizadeva za vpeljavo dveh rednih višješolskih programov – avtoservisni management in 

logistično inženirstvo.  

V času jesenskih počitnic je planirana prenova dveh novih učilnic, in sicer za tekstilstvo (trenutna sejna 

soba) in v kleti ki bo namenjena praktičnemu pouku (ročna obdelava).  

Ravnatelj je predstavil  šolski koledar, ki bo dostopen na šolski spletni strani in je tudi v šolski publikaciji, 

ki so jo dijaki dobili na prvi šolski dan. Koledar vključuje vse planirane aktivnosti v tem šolskem letu.  

Sklep: Letni delovni načrt 2024/25 in šolski koledar sta bila sklepčno potrjena 

 

Ad 3: Načrt dela Dijaške skupnosti v šolskem letu 2024-2025 

Mentorica dijaške skupnosti Vesna Planinc, je predstavila delovni načrt dijaške skupnosti SIC Ljubljana. 

V šolskem letu 2024/25, je predvidenih 5 sestankov.  

Izpeljava volitev 2/2 septembra v začetku oktobra, ki bodo hibridne. Volitve bodo potekale delno na 

šoli in delno preko spleta, in sicer za dijake, ki so na praktičnem usposabljanju pri delodajalcu. 

Mentorica je predstavila naloge predstavnika dijaške skupnosti. 

Tudi v tem šolskem letu bo potekalo decembrsko praznično okraševanje šole. Predstavniki oddelčnih 

skupnosti so bili pozvani, da v oddelkih spodbudijo okraševanje in s tem pripomorejo prazničnemu 

vzdušju na šoli. 

V pomladnih mesecih se bo v tednu Rdečega kriza izvedla dobrodelna akcija, kjer bodo dijaki zbirali 

šolske potrebščine in oblačila za pomoč socialno šibkim učencem in dijakom.  

Kot vsa leta doslej bodo dijaki sodelovali na informativnih dnevih in Informativi, in tako pripomogli pri 

promociji šole. 

April 2025 bo šola in dijaška skupnost sodelovala pri projektu Dan za spremembe, ki ga organizira 

Slovenska filantropija. 

S šolskim letom 2023/24  smo uvedli v šolo tudi predajo ključa. Trenutni skrbniki ključa, oddelek 4.k, 

bo na dan predaje spričeval zaključnim letnikom (22. 5. 2025) organiziral predajo ključa.  

Dijaška skupnost bo sodelovala in podprla šolsko krvodajalsko akcijo, ki se jo lahko udeležijo le 

polnoletni dijaki. Dijaška skupnost bo sodelovala tudi v Dijaški organizaciji Slovenije (predsednik DS SIC 

Ljubljana se bo redno udeleževal sestankov in o vsebini le-teh poročal na sestankih DS SIC Ljubljana) 

Sklep: Načrt dela dijaške skupnosti SIC Ljubljana je bil sklepčno potrjen. 

 

 

Ad 4: Predlogi za predsednika dijaške skupnosti 

Izpeljava volitev 2/2 septembra v začetku oktobra, ki bodo hibridne. Volitve bodo potekale delno na 

šoli in delno preko spleta, in sicer za dijake, ki so na praktičnem usposabljanju pri delodajalcu. 

Mentorica je predstavila naloge predstavnika dijaške skupnosti. 



Kandidati za predsednika oziroma predsednico dijaške skupnosti v šolskem letu so 2024/25: Nebojša 

Bodonji, 2.J, Karin Čančar, 1.J, Kristjan Vujnovič, 4.i, Nik Boh Šuc, 2.M2, Živa Robič, 3.K, Aney Brundula, 

5.U, Lan Kozar, 1.M2, Edvin Mržljak, 1.M3, Gašper Bertoncelj, 1.M3, Bor Štefančič Šavs, 4.Z. 

Sklep: Volitve bodo izpeljane v začetku oktobra, kandidatna lista je v prilogi. 

 

Ad 5: Razno (maturantski ples, tutorstvo, …) 

Že tretje leto zapored dijaška skupnost SIC Ljubljana sodeluje pri organizaciji maturantskega plesa. V 

šolskem letu 2024/25 je maturantski ples planiran za 4. 4. 2025 in ga bo vodila ter organizirala plesna 

šola Pingi, pod vodstvom g. Rudija Kocbeka. Na šoli je kontaktna oseba Tamara Milinčič Medven. 

V šolskem letu 2024/25 se bo izvajal pilotni in projektni program tutorstva, kjer bodo zainteresirani 

dijaki učno pomagali šibkejšim. Tutorjem bodo za dodatno delo omogočene določene ugodnosti in 

nagrade. Šolsko tutorstvo bodo vodile in mentorirale: Tjaša Hratnik, Žana Šaban, Anja Bukal in Tamara 

Milinčič Medven 

 

Sklep: Maturantski ples se izvede 4.4.2025 ob zadostnem številu udeležencev. Začetek izvajanja 

projekta tutorstvo v začetku oktobra. 

 

Ad 6: Predlogi in pobude dijakov 

1. Dijaki so vprašali ali bi bilo mogoče ustanoviti šolska nogometno in košarkarsko ekipo za fante ter 

dekliško odbojkarsko ekipo.  

2. Predlog dijakinje, da bi organiziralo predavanje oziroma delavnice za samopomoč, ki bi jih izvedla: 

Rašić Alan (odnosi droge) ter Simona in Matija Medvešček, odnosi med fantje in dekleta. Dijakinja je 

kontakte posredovala mentorici. 

3. Dijaki predlagajo postavitev več klopi po nadstropjih in pred šolo. Predlog dijakov je bil, da lahko 

klopi naredijo in postavijo pri praktičnem pouku (strojništvo) 

4. Zaradi nevzdržnih razmer junija in septembra, dijaki pozivajo k opremljanju učilnic s klimatskimi 

sistemi. 

5. Vprašanje je bilo glede delovanja dvigala. Mentorica je na to odgovorila, da dvigala ne delujejo. 

6. V oktobru bo razstava dijakov na temo ljubezen, dijaki naj prispevajo izdelke 

7. Dijaki, menijo da tiskanje publikacije nima smisla, saj jo 80% dijakov zavrže. Ravnatelj je na to 

pripombo odgovoril, da bodo za naslednje šolsko leto o tem razmislili in ugotovili ali se tiskanje 

publikacije nadaljuje tudi v naprej. 

8. Dijakinje 3-letnega programa tekstilstvo - Izdelovalci modnih oblačil, so dale pobudo za upeljavo PTI 

(+2) programa. Ravnatelj je odgovoril, da je zanimanje za takšen program premajhno, premalo vpisanih 

in Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje tega programa ne bo odobrilo. Se bo pa pozanimal ali je 

kakšna možnost za v prihodnje.  

9. Dijaki so dali pobudo za uvedbo bančne kartice v menzi, kot dodatno plačilno sredstvo. Ravnatelj je 

poudaril, da bo vprašal lastnika menze. 



10. V tem šolskem letu, je planirano, da bo šola dijakom ponudila možnost nakupa šolskega trgovskega 

blaga (kapucarji, bidoni, majice…). Kdaj bo le-to dostopno za nakup je še neopredeljeno. 

11. Šola v okviru Avtošole Ježica izvaja tečaje CPP. V vse razrede bo prišel g. Igor Skukan, ki bo predstavil 

izvajanje, časovne termine ter cenik.  

12. Ravantelj je opozoril na fizično, čustveno in spletno nasilje. Vsako nasilje (predvsem virtualna, s 

slikami) bo prijavljeno na policijo. Šola ima ničelno toleranco za medvrstniško nasilje in takoj obvesti 

policijo. 

13. Dijaki so vprašali ali se bo na šoli izvedel božični bazar/tržnica. Mentorica je odgovorila, da je zaradi 

logistike dela  to neizvedljivo.  

14. Dijaki so dali pobudo, da se spremeni zvok šolskega zvonca (možna rešitev: decembra glede na 

praznike) 

Sklep: Vsa vprašanja in pobude bodo posredovane vodstvu in jih bom dijaška skupnost obravnavala 

na naslednjem sestanku. 

 

Sestanek je bil zaključen ob: 9:00 

 

Zapisala:                                                                                                                   Mentorici DS: 

Tamara Milinčič Medven      Vesna Planinc 

         Tamara Milinčič Medven 

 


